
Zápis z jednání Školské rady 

Základní školy Květnového vítězství 1554, Praha 11 

ze dne 08. 10. 2019 

 

Přítomni:  Mgr. Pavel Kopečný 

 za pedagogické pracovníky: Miloslava Králíčková 

  Mgr. Tomáš Večeřa 

 za zřizovatele: Ing. Martin Horák 

  Martin Holeček 

 za rodiče žáků: Ida Holešínská 

  Lucie Kulhavá, DiS. 

 

Projednáno: 

 

Přítomní členové Školské rady projednali Výroční zprávu pro rok 2018/2019.  

 

Mimo jiné byl diskutován zvyšující se počet a inkluze dětí cizinců s nedostatečnými znalostmi českého 

jazyka. Většina z těchto dětí potřebuje při školní výuce asistenta. 

Montessori – diskuze o výuce, vysvětlení některých pojmů a praxe. 

Informační systém školy Bakaláři bývá někdy  nefunkční po aktualizacích programu. 

Při potížích je třeba informovat školu, aby funkčnost obnovila. (návrh přejít na aplikaci Škola online by 

byl finančně i prakticky velmi náročný). 

Elektronický zápis do škol – bylo by vhodné, aby všechny školy měly internetovou aplikaci na rezervace 

k zápisům do škol jednotný s odkazem na svých webovkách. 

 

Přítomní členové Školské rady jednomyslně schválili Výroční zprávu pro rok 2018/2019. 

 

Příští setkání Školské rady ZŠ Květnového vítězství 1554 je plánováno na jaro 2020, kdy bude 

projednávat Rozbor hospodaření školy za rok 2019. 

 

 

Dne 08. 10. 2019 Zapsala: Ida Holešínská 


